
RM.0002.7.19.2016                       

PROTOKÓŁ Nr 19/2016
z XIX Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 20 grudnia 2016 roku.

Ad. 1 - 5 

– otwarcia  XIX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  9.30  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska, 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady,

– Na sekretarza XIX sesji wybrano radnego: Arkadiusza Rybaka

– Dzieci  ze  świetlicy opiekuńczo-wychowawczej  w Piotrkowie  Kujawskim złożyły wszystkim

zgromadzonym  życzenia  z  okazji  Świąt  Bożego  Narodzenia,  rozdały  także  własnoręcznie

wykonane upominki  i  otrzymały słodycze.  Dzieci  z przedszkola zaśpiewały kolędę.  Życzenia

złożyła również Pani Dyrektor Biblioteki Publicznej w Piotrkowie Kujawskim,

– Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji i zapytała czy są w związku z nim jakieś

propozycje zmian?

– Pan  Jarosław  Waszak  złożył  wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  uchwały  nr

XIX/134/2016  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XVIII/124/2016  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie

Kujawskim z dnia 25 listopada 2016 r. w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o

wolontariacie na 2017 rok”. Powiedział, że jeśli zostanie uchwalony budżet na 2017 rok to w

programie  XIX  sesji  powinna  znaleźć  się  uchwała  dotycząca  środków  przeznaczonych  na

realizację programu,

– Głosowanie  nad  przyjęciem  wniosku  dotyczącego  zmiany  porządku  obrad:  14  „za”,  0

„przevciw’,  0  „wstrzymujących się”  – wniosek został  przyjęty jednogłośnie,  porządek obrad

został zmieniony, głosowanie nad projektem uchwały Nr XIX/134/2016 umieszczono w punkcie

8i

– protokół  z  sesji  XVIII  zostały  przyjęty  jednogłośnie  (14  radnych  opowiedziało  się  za  ich

przyjęciem) 

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji. Powiedział m.in., że: 
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W  ciągu  ostatniego  miesiąca  uczestniczył  w  posiedzeniu  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i

Finansów  dotyczącym  zaopiniowania  projektu  budżetu  na  2017  rok;  uczestniczył  w  spotkaniu

Lokalnej  Grupy  Działania;  uczestniczył  w  wielu  spotkaniach  wigilijnych;  uczestniczył  w

uroczystości odznaczenia par małżeńskich medalami za długoletnie pożycie.

Ad. 7

-  Pani  Joanna  Karmowska  omówiła  swoje  działania  między  sesjami,  powiedziała  m.in.,  że:

uczestniczyła w spotkaniach wigilijnych w Bibliotece i Ośrodku Kultury w Piotrkowie Kujawskim

oraz w Warsztatach Terapii  Zajęciowej w Nowej Wsi;  odwiedziła z podarunkami Dom Małego

Dziecka; pomagała prywatnie mieszkańcon.

Ad. 8 a-i

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/126/2016 w sprawie przyjęcia Gmin-

nego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2017 rok.

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/126/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XIX/126/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/127/2016 w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2017 rok

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/127/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XIX/127/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/128/2016 w sprawie zasad nabywania,

zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas ozna-

czony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Pani Przewodnicząca przypomniała, że uchwała 

ta była już w porządku obrad poprzedniej sesji, ale nie została przyjęta.

- Pan Jarosław Waszak poprosił Radę o głosowanie „za” lub „przeciw” w przypadku 

uchwały Nr XIX/128/2016, wówczas Wojewoda się wypowie, czy jest ona zasadna czy nie.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że uchwała ta jest stworzona na podstawie aktów 

wyższych i musi być zgodna z ich zapisami, nie należy wprowadzać własnych zasad.

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/128/2016: 7 „za”, 7 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała 

Nr XIX/128/2016 nie została przyjęta.

W związku z tym, że uchwała Nr XIX/128/2016 nie została przyjęta zmienia się numerację kolej-

nych uchwał. Projekt uchwały Nr XIX/129/2016 staje się projektem uchwały Nr XIX/128/2016 itd.
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/128/2016 w sprawie określenia gór-

nych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania i 

unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że ustawodawca zobowiązuje Radę Miejską do ustalenia gór-

nych stawek za w/w usługi, których wykonawca nie może przekroczyć.

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/128/2016: 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XIX/128/2016 została przyjęta. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/129/2016 w sprawie Wieloletniej Pro-

gnozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2017-2029

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła trzy opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 

dotyczące: projektu budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2017 rok, Wieloletniej Progno-

zy Finansowej na lata 2017-2029 oraz deficytu budżetowego. Wszystkie opinie były pozytywne.

- Pan Sławomir Bogucki przedstawił założenia do budżetu na 2017 rok. Założenia te są zawarte w 

projekcie uchwały Nr XIX/129/2016, załączonej do niniejszego protokołu.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał o losy inwestycji rozpoczętych: budowy chodników w Palcze-

wie, w Szewcach.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w chwili obecnej może jedynie zapewnić, że realizowane 

będą te inwestycje, które wymieniono w projekcie budżetu. Na dalszą realizację, tych inwestycji, 

które nie są zakończone można liczyć gdy znajdą się jakiekolwiek wolne środki z oszczędności przy

realizacji innych inwestycji.

- Pani Joanna Karmowska przypomniała także o III etapie budowy chodnika w Nowej Wsi.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że próbuje się robić to, co najważniejsze, np. budować przed-

szkole, bo wielokrotnie PSP groziła zamknięciem starego obiektu przedszkola i karami. Nie zapo-

mina się jednak o inwestycjach rozpoczętych.

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/129/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XIX/129/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/130/2016 w sprawie uchwalenia bu-

dżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2017. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/130/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XIX/130/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Sławomir Bogucki podziękował Radnym za przyjęcie budżetu na 2017 rok oraz za zaufanie 

do jego osoby, jako autora tego budżetu.
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/131/2016 zmieniająca uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2016-2025 

oraz uchwałę Nr XIX/132/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gmi-

ny Piotrków Kujawski na rok 2016

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w budżecie na 2016 rok, zgodnie z objaśnieniami w 

uchwale.

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/131/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XIX/131/2016 została przyjęta jednogłośnie.

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/132/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XIX/132/2016 została przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/133/2016 zmieniającej Uchwałę Nr 

XVIII/124/2016 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 25 listopada 2016 r. w sprawie 

przyjęcia „Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami po-

zarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok”

 Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/133/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XIX/133/2016 została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 9

- Pan Arkadiusz Rybak poprosił aby zwrócono się do zarządu Twojego Marketu odnośnie 

odwodnienia, bo na wysokości budynku sklepu prawdopodobnie niedrożna jest kanalizacja 

burzowa.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że pracownicy Urzędu zajmą się tą sprawą.

- Pan Arkadiusz Rybak złożył wszystkim życzenia świąteczne.

- Pani Henryka Kozłowska zgłosiła interpelację dotyczącą obcięcia drzew i krzewów na poboczach 

drogi. Przypomniała, że Burmistrz obiecywał jej to już kilka razy.

- Pan Andrzej Schmidt podziękował, ze na sesję zaproszono Proboszcza.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, ze została poinformowana przez Panią A. N-W., że podczas

budowy ul. Św. Ducha składowano materiały na działce należącej do niej. Działki tej do chwili 

obecnej nie uprzątnięto. Pani Przewodniczaca poprosiła o zwrócenie uwagi na miejsca parkingowe.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że gmina nie może budować miejsc parkingowych.

- Pani Joanna Karmowska złożyła życzenia świąteczne.
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Ad. 10

- Pan Arkadiusz Rybak złożył wszystkim życzenia świąteczne.

- Pani Henryka Kozłowska zgłosiła interpelację dotyczącą obcięcia drzew i krzewów na poboczach 

drogi. Przypomniała, że Burmistrz obiecywał jej to już kilka razy.

- Pan Andrzej Schmidt podziękował, ze na sesję zaproszono Proboszcza.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, ze została poinformowana przez Panią A. N-W., że podczas

budowy ul. Św. Ducha składowano materiały na działce należącej do niej. Działki tej do chwili 

obecnej nie uprzątnięto. Pani Przewodniczaca poprosiła o zwrócenie uwagi na miejsca parkingowe.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że gmina nie może budować miejsc parkingowych.

- Pani Joanna Karmowska złożyła życzenia świąteczne.

Ad. 11

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XIX sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XIX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 11:24

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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